
蔚丹丹 李 山 张粮锋 罗 轶 史正燕

旅游气候舒适性评价：模型优化与中国案例

徐 彤 白长虹 陈 晔 妥艳媜 杜美琪

中国文化背景下居民地方情感对价值共创意愿的影响研究

黎耀奇 翁钰宁 潘敏敏 关新华

基于资源保存理论的旅游职业污名影响研究

王思雅 孙九霞

旅游礼物馈赠中的日常社会关系再生产

国内邮发代号：82-396

国外订阅代号：M1153

本刊期价：40.00元 

ISSN 1002-5006

CN 11-1120 /K

2021.5

国家社科基金资助期刊·中国最具国际影响力学术期刊（人文社科类）
全国中文核心期刊·中国人文社会科学期刊AMI综合评价（A刊）权威期刊·CSSCI来源期刊

A Journal of the National Social Science Foundation of China
One of the Highest International Impact Academic Journals of China (Humanities and Social Sciences)
An Authoritative Journal in Humanities and Social Science in China
A Journal Indexed in the CSSCI

 
A Journal of the National Social Science Foundation of China
One of the Highest International Impact Academic Journals of China (Humanities and Social Sciences)
An Authoritative Journal in Humanities and Social Science in China
A Journal Indexed in the CSSCI 
国家社科基金资助期刊·中国最具国际影响力学术期刊（人文社科类）
全国中文核心期刊·中国人文社会科学期刊AMI综合评价（A刊）权威期刊·CSSCI来源期刊

旅
游
学
刊
（
月
刊
）
二
〇
二
一
年 

第
五
期                                              T

O
U
R
IS
M
 T
R
IB
U
N
E
 M
o
n
th
ly
 2
0
2
1
 V
o
l.3
6
,N
o
.5

YU Dandan, LI Shan, ZHANG Liangfeng, LUO Yi, SHI Zhengyan 

Eva|uate Tourism C|imate Using Modified Ho|iday C|imate Index in China

XU Tong, BAI Changhong, CHEN Ye, TUO Yanzheng, DU Meiqi

The Effect of Residents’ P|ace Emotions on Va|ue Co-creation Intention under the Chinese 

Cu|ture Background

LI Yaoqi, WENG Yuning, PAN Minmin, GUAN Xinhua 

Perceived Occupationa| Stigma and Turnover Intention of Tourism Practitioners: A 

Conservation of Resources Perspective 

WANG Siya, SUN Jiuxia

Socia| Re|ationships in Dai|y Society Ref|ected in Souvenir Giving by Tourists

万方数据






